
چهار شنبه 09 مرداد 1387 - 17:05

امروز، زمان بعثت امت اسلامي است

رهبر معظم انقلاب اسلامي صبح امروز در ديدار مسئولان نظام، قشرهاي مختلف مردم و سفيران کشورهاي اسلامي، «استقامت در
همه شرايط» را، درس بزرگ بعثت پيامبر اعظم (ص) خواندند و تأکيد کردند: ملت بزرگ ايران، با تکيه بر اين درس سرنوشت ساز و

«با حضور مستحکم در ميدانها و عرصههاي مقابله، و يا تعامل و گفتگو»، به راه روشن خود ادامه ميدهد.

به گزارش ايسنا، آيت الله خامنهاي با تبريک عيد بزرگ و همگاني مبعث به ملت عزيز ايران، امت بزرگ اسلامي و همه حق طلبان و
آزاديخواهان، درس آموزي امت اسلامي از حادثه بعثت را به عنوان «خاطره پرشکوه تاريخ بشر» ضروري خواندند و افزودند: پيامبر

عظيم الشأن اسلام در فضاي متحجر و سنگستانِ جاهليت، جامعه اي تهي از علم، عدل و اخلاق را به جامعه و حکومتي نمونه و مبتني
بر توحيد، علم، عدل، عقل و اخلاق تبديل کرد.

رهبر انقلاب اسلامي مهمترين عامل اين تغيير شگفت انگيز و تاريخ ساز را «استقامت و استحکام، معرفت عميق و پايبنديِ نبي مکرم
به راه و هدف اسلام»، برشمردند و خاطرنشان کردند: «ايستادگي پيامبر، نترسيدن، طمع نورزيدن و دل نبستن او به امتيازات دشمن»،

باعث شد ريشه هاي استقامت و آرامش و اعتماد در دل جمع محدود مسلمانان مستحکم شود و آن عده قليل با پايداري در مقابل
سخت ترين شرايط از جمله دوران بسيار دشوار محاصره در شعب ابي طالب، بر دشمنان پيروز شوند و جامعه اي نمونه تشکيل دهند.

آيت الله خامنه اي برخورداري از موضع حق را شرط لازم اما ناکافي براي پيشرفت دانستند و افزودند: براساس سنت الهي، حق
هنگامي به پيروزي مي رسد که پيروان آن در همه اوضاع و احوال، استحکام و استقامت نشان دهند.

رهبر انقلاب اسلامي معناي حقيقي آيه اشداء علي الکفار را، استواري و صلابت در همه ميدانها برشمردند و با اشاره به حوادث حيات
مبارک پيامبر اسلام(ص)، خاطرنشان کردند: پيامبر اسلام در ميدان جنگ، مظهر صلابت بود و در هنگام گفتگو با دشمنان نيز سرشار

استحکام و ايستادگي.

ايشان با توصيه مؤکد به آحاد مردم به ويژه جوانان براي مطالعه دقيق و تأمل در زندگي سراسر درس پيامبر عظيم الشأن اسلام،
افزودند: امام خميني (ره) با بهره گيري از اين چشمه فياض، و پيروي از ايمان و استقامت پيامبر، نهضت و انقلاب عظيم اسلامي را
آغاز کرد و ملت بزرگ ايران نيز در پرتو پايداري آن بزرگوار به ميدان آمد و به ياري پروردگار، با سرنگون کردن يکي از وابسته ترين
حکومتهاي جهان، پرچم بيداري اسلام را در منطقه بسيار حساس خاورميانه برافراشت و با استقامت خود امواج بيداري و آگاهي

اسلامي را در ميان ملتها گسترش داد.

رهبر انقلاب اسلامي، تلاش فراوان اما ناکام استکبار را براي تضعيف استقامت ملت ايران و نظام اسلامي يادآور شدند و افزودند: ملت
بزرگ ايران، برخلاف خواست همه زورگويان عالم، همچنان از ملت مظلوم فلسطين حمايت مي کند و سکوت ننگين و فضاحت بار

مدعيان آزادي و حقوق بشر در مقابل ظلم و جنايات هرروزه صهيونيست ها را، به شدت محکوم مي کند.

ايشان در همين زمينه، حمايت رئيس جمهور آمريکا از صهيونيستهاي قاتل و تروريست و همزمان ادعاي طرفداريش از آزادي را،
تناقضي شرم آور و ننگين دانستند و افزودند: ملت ايران بيدار است و اين حقايق را کاملاً مي فهمد.

رهبر انقلاب اسلامي با يادآوري طبيعت زورگو و زياده خواه استکبار خاطرنشان کردند: يک قدم عقب نشيني در برابر مستکبران، منجر
به يک قدم پيشروي آنان خواهد شد و اين تصور که عقب نشيني و «عدول از مواضع و حرفهاي صحيح»، باعث تغيير سياست
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استکبار خواهد شد تصوري کاملاً غلط و بي اساس است.

آيت الله خامنه اي، کلمه توحيد و توحيد کلمه را، پيام اصلي ايستادگي ملت ايران برشمردند و افزودند: ملت ايران فقط بنده خداست
نه «بنده امريکا، مستکبران و ابوجهل هاي زمان».

ايشان، سازندگان بمب اتم و تهديد کنندگان امنيت و آرامش بشر را ابوجهل هاي امروز جهان خواندند و افزودند: ابوجهل هاي زمان
که همچون لاتهاي بي مغز، فقط به بازوي خود نگاه مي کنند و عربده مي کشند، مي دانند که ملت ايران به دنبال استفاده از انرژي

هسته اي براي تأمين برق است اما مي گويند چون اين کار، به شما توانايي مي دهد ما نخواهيم گذاشت البته ملت ايران با اتکا به
تجارب مفيد و فوايد قابل اتکاي 30 سال استقامت، به اين حرفها اعتنايي نمي کند و به راه خود ادامه مي دهد.

آيت الله خامنه اي، توانايي هاي کنوني و نفوذ و اقتدار منطقه اي ملت ايران را غيرقابل مقايسه با گذشته دانستند و افزودند: افق
ايران عزيز، روشن است، ما مي دانيم چه کار مي کنيم و به کجا خواهيم رسيد و راه رفتن به آن نقطه را حرکت و پايداري مي دانيم نه

ايستادن و يا عقب گرد کردن.

رهبر انقلاب در پايان سخنانشان تأکيد کردند: امروز، زمان بعثتِ امت اسلامي است و مسلمانان بايد با بصيرت و حرکت آگاهانه،
انسجام، علم و تواناييهاي، خود را افزايش دهند و تلاش براي تحقق کامل پيام بعثت را شتاب بخشند.

در ابتداي اين ديدار رئيس جمهور با تبريك سالروز بعثت نبي مكرم اسلام (ص)، گفت: بعثت حضرت محمد (ص)، بعثت انسانيت،
پاكي و عدالت است و بشريت امروز براي نجات از مشکلات و رنجها و رسيدن به صلح و آرامش، يك راه بيشتر ندارد و آن عمل به

نسخه پيامبران الهي و در نقطه كمال آن پيامبر اسلام است.

احمدي نژاد با اشاره به موج بيداري و حق خواهي ملتها و تنگ شدن عرصه بر قدرتمندانِ زورگو افزود: ملت ايران با برپايي نظام
اسلامي، به پرچمدار دعوت ملتها به خداپرستي، عدالت، رستگاري و پاكي تبديل شده است.
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